



Referat fra Gildeledelsesmøde 15. maj 2019 hos Annette

Deltagere: Annie, Jørgen og Annette (referent)

1. Gennemgang af referat fra 24. april – OK.

2. Nyt fra Gildemester:

- a. Donationer : 2 ansøgninger fra spejdere er kommet for sent - Annie taler med de andre gilder ang. donationer til ansøgerne.
- b. Møde med Gim-erne – Annie deltog i et godt møde.
- c. Landsgildet: Annie deltager.

3. Hvad er der sket siden sidst:

- d. DGI arrangement – 10.gilde deltog.
- e. Divisionsturneringen – 10. gilde deltog.
- f. Norgesturen – Det har været en god tur.

4. Nyt fra skatmester – Økonomi – OK.

5. Nyt fra kansler – Gennemgang af datoer og reservationer for resten af 2019 og 2020.

6. Kommende arrangementer:

- a. Udflugt den 25.maj – praktiske ting blev talt igennem.
- b. Friluftsgildehal – uddelivering af de praktiske ting, der skal gøres.
- c. Flagdag: Camilla repræsenterer 10. gilde på Valdemarsdag i Aalborg.

7. Der arbejdes fortsat med gruppedelingen i 10. gilde.

8. Eventuelt: Gennemgang af fødselsdage i 2019.

9. Dato for næste møde er 6. juni hos Jørgen.